
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 20 

Den 21/11 2016 

 

Dagsorden: 

1) Meddelelser fra formanden 

2) Meddelelser fra SHB/adm. 

3) Indkøb til juletræ. Hvem står for hvad? 

4) Banko, hvordan gik det? 

5) Hvornår skal vi holde julefrokost, måske i januar (vi finder dato til næste 

møde) 

6) Evt. 

7) Dato for næste møde. 

 

Referat: 

1) Numre på de nye indgangspartier mangler.  

Der er kørt stenmel på for at komme vandpytterne til livs. 

2) Klage ang. rygning i opgang.  

2 klager over presenninger på altanen. 

Der har været en fraflytter og en tilflytter 

3) Der blev aftalt hvad der skulle købes ind til juletræ. 

4) Der var pænt fremmøde til efterårets banko. 

5) Julefrokost forslag til næste møde 

6) Intet under evt. 

7) Næste møde bliver den 9/1 2017 kl. 18.30 


